
Městský obvod – statutární město Pardubice   
Úřad městského obvodu Pardubice V  

Češkova 22, 530 02 Pardubice  

Zápis z jednání Komise pro strategii a rozvoj obvodu ze dne 8. 1.2024 

 
● přítomni: Kutílek, Dufek, Hošková, Scholze, Štefka (od 16:38 do 17:47), Tůma 

● omluveni: Matouš 

● nepřítomni: Škuliga 

● hosté: – 

 

1) Zahájení jednání 

2) Náhrada místních komisí 

3) Strategický plán rozvoje MO – návrh pořízení 

4) Podněty členek a členů komise 

5) Různé 

 

1) Zahájení jednání 

● přítomno 5/8, jednání zahájeno 16:30 

 

● ověřovatelé dnes: Dufek, Hošková 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 

PRO PRO PRO – PRO – – PRO 

Hlasování 5–0–0, návrh byl přijat 

 

● jednání svolaná na 4. 9., 27. 11., 11. 12., 18. 12. nebyla usnášeníschopná 

● zápis ze 17. července (ověřovatelé: Matouš, Štefka) – bez námitek, schválený 

 

● program dnes: 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 

PRO PRO PRO – PRO – – PRO 

Hlasování 5–0–0, návrh byl přijat 

 

2) Náhrada místních komisí 

● materiál včetně návrhu usnesení a důvodové zprávy byl rozeslán s pozvánkou 

 

16:38 příchod Štefka 

 

● po rozpravě stažena část 4 (schránky na vývěskách) 

● návrh usnesení: 

Komise pro strategii a rozvoj obvodu, životní prostředí a dopravu 

doporučuje RMO 

jako náhradu za nezřízené místní komise: 



1. zajistit ve zpravodaji MO („Pardubická 5“) propagaci používání nástroje DejTip, a to formou jednorázového 

článku a následně formou trvalého rámečku se stručnou informací; 

2. zajistit ve zpravodaji MO („Pardubická 5“) propagaci kontaktů na jednotlivé odpovědné pracovníky ÚMO 

podle vykonávané agendy související zejména s péčí o veřejná prostranství, a to formou jednorázového 

článku a současně úpravou stávajícího trvalého rámečku s kontakty na poslední straně zpravodaje; 

3. zajistit ve zpravodaji MO („Pardubická 5“) zřízení nové rubriky „Z podnětů občanů“ v rozsahu cca půl 

strany, ve které budou prezentovány vybrané výsledky kladných vypořádání došlých občanských podnětů, 

případně naopak vysvětleny důvody nerealizace některých opakujících se podnětů. 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 

PRO PRO PRO – PRO – PRO PRO 

Hlasování 6–0–0, návrh byl přijat 

 

3) Strategický plán rozvoje MO – návrh pořízení 

● materiál včetně návrhu usnesení a důvodové zprávy byl rozeslán s pozvánkou 

● návrh usnesení: 

Komise pro strategii a rozvoj obvodu, životní prostředí a dopravu 

doporučuje RMO 

pořídit ve spolupráci s odborníky nový komplexní strategický dokument namísto stávajícího „Programu rozvoje 

městského obvodu Pardubice V“, a to optimálně formou tzv. integrované strategie urbanistického rozvoje s 

předpokládanou pořizovací cenou do 1 mil. Kč. 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 

PRO PRO PRO – PRO – PRO PRO 

Hlasování 6–0–0, návrh byl přijat 

 

4) Podněty členek a členů komise 

● Scholze 

○ Dubina plánuje montované parkovací domy 

○ odpověď Kutílek 

■ na Dubině je větší podlažnost, více lidí, více aut 

■ parkovací domy – i montované – jsou nákladné 

■ bude se zavádět rezidentní parkování 

○ odpověď Dufek 

■ Dubina připravuje pilotní projekt 

■ Višňovka již částečně parkuje u Kauflandu 

● Štefka 

○ v Dražkovicích je stále elektrické vedení vzduchem 

○ odpověď Brožek 

■ není možné ČEZ nijak přesvědčit 

● Dufek 

○ na ZMO chodí občané nespokojení s péčí o zeleň, zejména v arboretu 

● Štefka 

○ doplnit pěší vazby mezi obchoďáky na S. K. Neumanna 

● Hošková 

○ stání v Jesničánkách mimo vyznačená stání 

○ odpověď Brožek 

■ OD MMP a Policie ČR nesouhlasí s vyznačováním tam, kde stání zakazuje obecná úprava 

○ odpověď Dufek 



■ bude požádána městská policie, aby dávala upozornění 

 

17:47 odchod Štefka 

 

5) Různé 

● příští jednání proběhne v pondělí 5. 2. 2024 od 16:30 h 

 

konec jednání 17:52 

Ověřili: Petr Dufek, Šárka Hošková 


